
Bestuursverslag  
Voor het jaar 2018 zijn enkele zaken te noemen. 
 
Doordecentralisatie huisvestingsmiddelen Sliedrecht en Werkendam 
Ook in 2018 heeft de gemeente Sliedrecht naast de middelen in het kader van de doordecentralisatie 
huisvestingsmiddelen een aanvullend budget beschikt in het kader van de in het bestuursverslag 2017 
genoemde BUMA-gelden.  
De doordecentralisatie van de huisvestingsmiddelen vanuit de gemeente Werkendam zijn in de loop van 2018 
vervallen (zie onder). 
 
Afspraken met het bestuur van het speciaal (basis)onderwijs  
Met het bestuur van het speciaal (basis)onderwijs zijn afspraken gemaakt om in het kader van het onderhoud 
van het schoolgebouw een vergoeding aan het samenwerkingsverband over te dragen. De achtergrond hiervan 
is de in het recente verleden gerealiseerde doordecentralisatie van het buitenonderhoud naar de besturen. 
 
Huisvesting Werkendam  
De Akker in Werkendam heeft in de loop van 2018 een gerenoveerd schoolgebouw in gebruik genomen. Na 
jaren gebruikgemaakt te hebben van noodlokaliteit, kan nu het onderwijs aan kwetsbare kinderen 
vormgegeven worden in passende huisvesting. Vanaf het moment van ingebruikname van dit gebouw heeft er 
conform afspraken met (voorheen) de gemeente Werkendam geen doordecentralisatie meer plaats van 
huisvestingsmiddelen. De financiële verantwoordelijkheid voor de vereniging vervalt hiermee.  
 
Pilot reclassering  
In de statuten is opgenomen, dat de vereniging zich in wil zetten voor mensen, die een tweede kans krijgen. In 
dit kader zijn er contacten geweest met de Reclasseringsdienst. Dit heeft in 2015 geleid tot een pilot voor 
taakgestraften op De Rank in Barendrecht. Dit is een succes geworden. De betreffende persoon is inmiddels 
vrijwilliger op deze school. Daarna zijn geen taakgestraften meer geplaatst, ondanks vragen van de school. 
Vanwege de ANBI-status van de Vereniging heeft het bestuur zich bezonnen op andere activiteiten. In de ALV 
van 2019 zal het bestuur met een voorstellen komen.  

 
Nieuwe ontwikkelingen 
Het bestuur van de vereniging constateert dat de complexiteit van de problematiek in het SBO/SO toeneemt. 
Kinderen moeten in fors kleinere groepen begeleid worden. De huisvestingsnormen voldoen daar niet aan. 
Tevens lijkt er sprake te zijn van een toenemend aantal kinderen, dat niet in staat is een volledige schoolweek 
het onderwijs te volgen. De vereniging gaat zich voorbereiden om een te verwachten vraag naar aanvullende 
ruimte voor het SBO/SO onderwijs ook gebouwelijk adequaat plaats te kunnen laten vinden. Daarvoor is het 
bestuur graag gesprekspartner van het SBO/SO. Een van de maatregelen in de komende jaren zal zijn de 
vorming van extra eigen vermogen, om op deze wijze de leencapaciteit van de vereniging te vergroten, 
waardoor op termijn de benodigde investeringen kunnen worden gerealiseerd. Om tegen markrente leningen 
af te kunnen sluiten moet naast een sluitende exploitatie het EV minimaal 20% bedragen. 


